
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu č. 2
Gymnázia Brno, Vídeňská, příspěvkové organizace

10. prosince 2018

Pozn.: Výsledky hlasování o přijatých usneseních jsou uvedeny v pořadí: PRO – PROTI – 
ZDRŽEL SE. 

Program: 

1. Zahájení

2. Volba zapisovatele

3. Jmenování místopředsedy I a místopředsedy II

4. Návrhy na doplnění programu a jeho schválení

5. Témata k projednání:

a. Změna ve školním řádě (přezouvání a dodržování režimu)

b. Plán na realizaci investic ve škole

c. Vztah ke školnímu majetku a jeho užívání

d. Topení ve školních prostorách

e. Anketa Učitel roku

6. Ukončení



1. Zahájení
Schůze byla zahájena ve 12:45. 

2. Volba zapisovatele
Na zapisovatele navržen David Vyhlídal. Jednomyslně schváleno.
SCHVÁLENO (17 – 0 – 0) 

3. Jmenování místopředsedy I a místopředsedy II
Předseda Petr Měřínský dle svých pravomocí a povinností jmenoval na místopředsedu I 
Davida Vyhlídala a na místopředsedu II Adriana Drozdka. Oba jmenování přijali.

4. Návrhy na doplnění programu a jeho schválení
Na návrh předsedy byl doplněn program o bod 5. d. (topení ve školních prostorách) a bod 
5. e. (anketa Učitel roku). Jednomyslně schváleno.
SCHVÁLENO (17 – 0 – 0) 

5. Témata k projednání:
a. Změna ve školním řádě (přezouvání a dodržování režimu)
Studentský parlament projednal a bere na vědomí schválení změn ve školním řádě 
školskou radou. Změna se týká povinnosti přezouvání ve škole, která bude řízena 
zřetelným označením ve vestibulu školy. Zatím je změna platná, nikoliv účinná. 
Účinnosti nabyde 1. ledna 2019. Povinnost přezouvání tím stále platí.

b. Plán na realizaci investic ve škole
Studentský parlament projednal a bere na vědomí budoucí záměry investic ve škole 
a výsledky projektu Dáme na vás, jehož se škola zúčastnila s projektem Revitalizace 
GVID.  Studenti se bavili o možných, drobných investicích ve škole.

c. Vztah ke školnímu majetku a jeho užívání
Studentský parlament projednal a bere na vědomí hodnotu školního majetku a vztah 
studentů k němu.

d. Topení ve školních prostorách
Studentský parlament projednal problémy s topením, kdy někteří studenti záměrně 
vypínají topení z důvodu příliš velkého tepla a nedýchatelného vzduchu ve třídách. 
Tímto dochází, že další den z rána je ve škole zima a trvá, než se třídy vytopí.

e. Anketa Učitel roku
Studentský parlament projednal a bere na vědomí ideu ankety Učitel roku. Parlament 
se tímto tématem bude i nadále zabývat. Jednomyslně schváleno.
SCHVÁLENO (17 – 0 – 0) 

6. Ukončení



V Brně dne 14. prosince 2018 

Zapsal: David Vyhlídal 
  místopředseda I

Ověřil: Petr Měřínský Adrian Drozdek
 předseda místopředseda II

Příloha: Prezenční listina 
Stanovy Studentského parlamentu GVid


